
Caldes 

Es pefílen 
els noms 

Sembla ser, que el PSUC, a més dels pro-
blemes que té per a completar la candida-
tura, s'ha trobat amb la desagradable 
sorpresa de que el seu cap de la llista, 
Alfons Garcia, no està censat a Caldes. El 
que no sabem és si es tracta d'un error 
burocràtic de l'Ajuntament, o d'una 
badada del dirigent comunista. 
I parlar de badar, cal dir que el responsable 
del prestigiós Grup de Titelles Badabadoc 
Romà Marti, també es presenta a les elec-
cions municipals. Ho fa en el desè lloc de la 
llista de Nacionalistes d'Esquerra. 
El que també es presenta, ja amb tota segu-
retat, és Genis Pujol, el batlle que va regir 
els destins del poble calderi en la transició 
de la dictadura a la democràcia. Pujol 
encapçala la llista de Convergència -
suposem que com independent- i està 
acompanyat per ex-militants centristes i 
evidentment, per bastants convergents 
com és el cas del màxim dirigent local 
d'aquest partit, Esteve Orriols. 

De ornitologia 
política 
domèstica 

El Colom 
Profesor Minimus 

Colom. Qualsevol de les múltiples 
varietats domesticades del Tudó. 
Au simbòlica, de caràcter noble i franc 
que bé podria recordar-nos a Tex-cap de 
llista per Convergència de Les Franque-
ses, senyor (ah! poques vegades com 
ara podem escriure amb propietat 
aquesta paraula) Ganduxer. Els princi-
pals enemics dels coloms són diversos 
ocells rapaços o d'aquells que popular-
ment sén diuen «ocells que es porten 
l'oli», enemics de la franquesa, de la sin-
ceritat i de les coses clares i rectes. 
Els coloms no abunden entre la fauna 
poliüca en general, més aviat hi ha altra 
mena d'aviram. Els coloms acostumen 
a conformar allò que sén diu la base i en 
rarissimes ocasions arriben a les altures. 
Els que volen alt acostumen a tenir 
unglots, un bec molt dur i plomatge anti-
vergonya. 
Això ha quedat demostrat recentment a 
Les Franqueses, on ha estat mort políti-
cament un bon exemplar de colom sota 
les urpades i cops de bec d'uns quants 
voltors de can Paquetilla. Que els apro-
fiti l'àpat com els perdigons a les 
garces! 

Cesc Guarch: 
«El nostre objectiu és 
la consolidació de 
Nacionalistes d'Esquerra» 
Cesc Guarch, màxim impulsor de Nacionalistes d'Esquerra, 
és el cap d'una candidatura integrada per gent molt jove, 
que s'ha marcat com objectiu donar aires nous a la 
vida municipal de Caldes. 

Les passades elccions generals del 28 
d'octubre van servir per a demostrar, 
entre altres coses, que Caldes de Mont-
bui era el poble de la comarca on 
Nacionalistes d'Esquerra tenia més 
simpatitzants. Avui, a les portes de les 
municipals, aquesta formació naciona-
lista ha decidit presentar-se en solitari a 
aquests comicis. Cesc Guarch, màxim 
impulsor de Nacionalistes d'Esquerra a 
Caldes, és el cap d'una candidatura 
integrada per gent realment molt 
jove. 

-Cesc, ideològicament on us si-
tueu? 
-Podriem dir que la nostra ideolo^a té 

tres versants: som nacionalistes, som 
d'esquerres i som ecologistes. 
-Quina tasca creus que cal fer a Cal-
des en els propers quatre anys? 
-Avans que res, cal cercar solucions 

alternatives als problemes que vagin 
sorgint, treient el màxim fruit de les limi-
tades possibilitats legals i econòmiques 
que tenen els ajuntaments. A més a 
més, també és molt important potenciar 
la participació ciutadana a l'ajuntament, 
utilitzant elements de democràcia 
directa com poden ésser les assemblees 
de poble i els consells municipals. 
-Acabes d'introduir un concepte nou: 
l'assemblea de poble.Explicàl una 
mica... 
-Si, mira, aquestes serian assemblees 

que s'haurien de convocar en el cas d'un 
problema greu que pogués condicionar 
la vida futura del poble. 
-1 ara ve la clàssica pregunta que s'ha 

de fer després del mandat de quatre 
anys d'un determinat parti t Quina 
opinió en teniu de la gestió socialista 
a Caldes? 
-En general, pensem que no s'ha poten-
ciat suficientment la participació ciuta-
dana. D'altra banda, també creiem que 
no s'ha lluitat amb tota la energia que 
cal contra la manca d'autonomia que 
tenen els ajuntaments en tots els aspec-
tes (econòmic, legal...) 

-D'aqui a uns dies, començarà la 
campanya electoral. Còm penseu 
enfocar-la? 
-En principi, tenim pensat fer una cam-
panya diferent Una campanya que 
fenqui amb el que tradicionalment s'en-
ten per una campanya Standard. Natu-
ralment, però, també tenim previst fer 
algun miting i participar a les taules 
rodones. 
-El fet de que la mitja d'edat de la 

candidatura que presenteu estigui en 
els vint i pocs anys, és un handicap o 
un aventatge? 
-Home, nosaltres confiem molt amb el 
vot del jovent No obstant esperem que 
també ens voti gent que no sigui tan 
jove. 
-Cesc, entrem de plé en el terreny de 

l'especulació. Quines possibilitats 
reals teniu? 
-Nosaltres al presentar-nos, pretenem 

consolidar el moviment de Nacionalis-
tes d'Esquerra a Caldes. Naturalment 
ni cal dir que el fet d'aconsegir un regi-
dor ajudaria molt a aquesta conso-
lidació. 
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